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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 7347 din 28.11.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 28 noiembrie 2014, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Asandei Sorinel) si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care 

alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil), in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea,  

 doamna Malos Adriana, Director Scoala gimnaziala nr. 1 Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, TULBURE CONSTANTIN 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 524 din 21.11.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 28 

noiembrie 2014, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

 1. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, 

în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1 Draxeni. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna octombrie 2014. 

  3. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, din 

aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, 

pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

  5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

decembrie 2014 - februarie 2015. 

  6. Proiect de hotarare privind aprobarea Master Planului actualizat pentru judetul 

Vaslui si a „Listei prioritare de investitii”, pentru perioada 2014-2020. 

  7. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VII-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2014. 



 2 

 8. Prezentarea Raportului de audit nr. 2124/29.10.2014 intocmit de Camera de 

Conturi a judetului Vaslui, la nivelul U.A.T. – comuna Rebricea si a Deciziei nr. 

63/14.11.2014. 

  9. Interpelari si raspunsuri. 
 

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1 Draxeni. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1 Draxeni. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al 

Şcolii Gimnaziale nr. 1 Draxeni. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul viceprimar, Zaharia Petrea spune ca daca asa prevede legea, asa trebuie sa adoptam 

si noi. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba daca, la nivelul Consiliului de Administratie 

Rebricea numarul este format de 13 membri si daca dintre aceştia 6 sunt cadre didactice, un 

reprezentant al primarului, 3 reprezentanţi ai consiliului local şi 3 reprezentanţi ai părinţilor. 

 Doamna Director, Malos Adriana explica faptul ca inspectoratul a aprobat 13 membri in 

Consiliul de Administratie, din care trei trebuie sa fie reprezentanti ai consiliului local. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al 

Şcolii Gimnaziale nr. 1 Draxeni. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna octombrie 2014. 

- Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii 

navetei cadrelor didactice, pentru luna octombrie 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii 

navetei cadrelor didactice, pentru luna octombrie 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul presedinte de sedinta, Tulbure Constantin intreaba daca sunt discutii la acest 

proiect de hotarare. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca nu mai exista discutii la acest punct inscris pe 

ordinea de zi. 

 Domnul viceprimar, Zaharia Petrea spune ca daca sunt bani, nu mai exista discutii. 

 Doamna contabil Baciu Violeta- Elena intreaba daca mai sunt bani la buget, pentru a fi 

decontata naveta cadrelor didactice, pentru luna octombrie?! 

 Doamna director, Malos Adriana spune ca nu sunt bani in totalitate, este doar o parte pentru 

luna octombrie, fara a mai vorbi de noiembrie. 

 Domnul primar, Radu Valerica spune ca ar trebui sa mai platim din banii scolii, respectiv 

din economiile realizate de aceasta, macar o luna. Explica faptul ca exista o sentinta civila, prin 

care trebuie decontata naveta doamnei Popa Iulia, sentinta ce trebuie pusa in aplicare si ca, in acest 

ritm, vom ajunge ca alte scoli, sa nu mai avem bani sa platim deloc. 

 Doamna contabil spune ca, momentan, au 1400 lei, iar restul trebuie sa-l punem noi, din 

bugetul nostru, lucru pe care il vom face printr-o rectificare ulterioara a bugetului, daca vor fi bani, 

lucru pe care trebuie sa il stabilim acum. 

 Doamna director, Malos Adriana spune ca ar fi o suma totala de aproximativ 5.500 lei, 

pentru ambele luni, adica octombrie si noiembrie. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna octombrie 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare al 

funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul 2015. 
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  - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de ocupare al funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului comunei 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

  Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena spune ca, din anul 2013, conform modificarilor 

legislative, contul de executie se aproba trimestrial si pe data de 30, 31 decembrie trebuie aprobat 

pentru tot anul, din aceste considerente supunem dezbaterii si aprobarii D-vs acest proiect de 

aprobare al contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

  Domnul consilier, Nicu Doru intreaba cum se prefigureaza terminarea anului din punct de 

vedere financiar? 

  Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena raspunde ca, din punctul ei de vedere, se 

finalizeaza bine. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2014. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului  

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotarare privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă, pentru perioada decembrie 2014 - februarie 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada decembrie 2014 - februarie 2015. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Master Planului actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de 

investitii”, pentru perioada 2014-2020. 

  - Dau cuvântul domnului viceprimar, Zaharia Petrea, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Master Planului 

actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de investitii”, pentru perioada 2014-

2020. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea Master Planului 

actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de investitii”, pentru perioada 2014-

2020. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Master Planului actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de investitii”, pentru 

perioada 2014-2020. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Master Planului actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de 

investitii”, pentru perioada 2014-2020. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar specifica, pe langa cele expuse, ca este vorba de aprobarea listei prioritare 

de investitii doar pentru alimentare cu apa si pentru localitatile cu un numar mic de locuitori, nu 

este pentru toata comuna. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca e un proiect ce mai poate astepta, ca sunt comune 

care nici acum nu au aderat la Asociatie. Ei isi atrag fondurile pentru ei si pe noi ne lasa la urma, iar 

daca mai raman fonduri, se mai face ceva si la noi. Trebuie sa fim foarte atenti ce aprobam. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

 aprobarea Master Planului actualizat pentru judetul Vaslui si a „Listei prioritare de 

investitii”, pentru perioada 2014-2020. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Cu majoritate [10 (zece) voturi „pentru”, 1 (un) vot „impotriva” - dl Nicu Doru - si 1 

(una) „abtinere”- dl Scantee Fanica, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, lipseste 

domnul consilier Asandei Sorinel], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 

VII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 

VII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Doamna director, Malos Adriana spune ca pentru decontarea navetei cadrelor didcatice mai 

trebuie o diferenta de bani, de 1648 lei, pentru luna octombrie, iar pentru luna noiembrie, 3850 lei. 

Nu exista acesti bani, pentru a putea deconta naveta cadrelor, pentru aceste doua luni. 

 Doamna contabil, Baciu Violeta-Elena spune ca se va rectifica bugetul si se vor lua bani de 

la alte capitole, pentru a putea deconta aceste doua luni, pana la sfarsitul anului. 

 Domnul primar spune ca ar trebui sa se mai plateasca si din economiile scolii, pentru a mai 

putea degreva bugetul local si aminteste ca sunt probleme serioase la scoala, cauzate de unele cadre 

didactice, cum ar fi profesoara Rusu care a reinceput sa bea. 

 Doamna director explica faptul ca s-a discutat cu ea acest subiect si se asteapta rezultatele. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca nu trebuie generalizat, fiindca nu toate cadrele 

sunt la fel si ca mai conteaza si materialul uman. 

 Domnul consilier, Elisei Marcel spune ca atunci cand a fost doamna Malos director, acum 

patru ani, a fost strictete, insa in timpul domnului Lazar a facut fiecare ce a vrut. 

 Domnul consilier, Nantu Costel explica faptul ca si nivelul de trai, atat al copiilor, cat si al  

parintilor conteaza foarte mult, in rezultatele copiilor. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 



 7 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul de audit nr. 2124/29.10.2014 intocmit de 

Camera de Conturi a judetului Vaslui, la nivelul U.A.T. – comuna Rebricea si Decizia nr. 

63/14.11.2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Dupa prezentarea raportului si a deciziei, vreau sa mentionez ca sunt nemultumit de 

neindeplinirea anumitor sarcini de serviciu, atat din partea mea, cat si din partea colectivului, pe 

care il conduc, si aici pot exemplifica nedepunerea incasarilor, in termen, la trezorerie, de catre 

doamna casier, insa consider ca proiectul mare constituie o circumstanta atenuanta, in motivarea 

nerezolvarii anumitor probleme, in termen. Unele deficiente au fost remediate in timpul controlului 

Curtii de Conturi, altele vor fi remediate pe parcurs, pana la termenul de 8 mai 2015. 

 Dupa cum bine ati observat, majoritatea deficientelor provine de la contabilitate, putand 

afirma ca e vorba de un procent de 70-80% chiar, iar rugamintea mea catre doamna contabil este ca 

in iunie 2016 sa nu fiu chemat de acasa, pentru aceleasi probleme. Referitor la doamna contabil, 

Farama Maria, pot spune ca isi va termina treaba, iar pe 31 decembrie va putea pleca acasa, la 

pensie. 

 

9. Interpelari si raspunsuri.  
 

 9.1. Domnul primar spune ca daca tot s-au hotarat bani pentru pomul de iarna, se poate face 

front comun pentru a organiza si iesirea la pensie a doamnei Farama, cu tot ceea ce implica aceasta, 

adica cu un efort din partea tuturor din primarie, inclusiv a consiliului local. 

 9.2. Domnul consilier, Morariu spune ca pentru data de 1 decembrie, ar trebui sa arboarm si 

noi 2,3 steaguri, la nivelul fiecarei localitati, chiar daca asta implica niste cheltuieli in plus. 

 Domnul primar raspunde ca daca hotaram in aceasta sedinta achizitionarea de steaguri, el 

pleaca astazi la Vaslui si se poate ocupa de cumpararea acestora, in termen. 

 9.3. Domnul primar invita domnii consilieri si toate persoanele interesate sa participe, marti, 

2 decembrie, la activitatea „Primar pentru o zi”. 

 9.4. Doamna consilier, Marian Maricica solicita sa se achizitioneze o masina de piatra, 

pentru a fi pusa pe drumul dintre Draxeni si Tufesti. 

 9.5. Domnul consilier, Nantu intreaba daca nu ne mai vine microbuzul de la Inspectoratul 

Scolar, ca a trecut destul timp? 

 Domnul primar raspunde ca s-au facut economii la nivel de tara si unele microbuze au 

plecat in Moldova. 

 Domnul Mihaila spune ca trebuie intrebat domnul prefect de ce unele comunitati au cate 

doua microbuze, iar altele, niciunul. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Asandei Sorinel), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă extraordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 12 decembrie 2014, ora 0900, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  
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1. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta asupra terenului in 

suprafata de 1000 mp, domnului Benchea Gheorghita – Catalin, cu domiciliul in satul Ratesu-

Cuzei, comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna noiembrie 2014. 

  3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VIII-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2014. 

  

 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

         Consilier, Tulbure Constantin                                             Sârcu Geanina – Elena  


